
코로나19 예방수칙 준수 서약서
본인은 연세대학교 원주생활관에 입사함에 있어, 나와 다른 사람의 건강과 안전을 위
하여 다음의 『코로나19 예방수칙』을 엄격하게 준수 할 것을 서약합니다.

1. 기숙사 내에서는 항상 마스크를 착용하겠습니다.

2. 앞으로 시행 예정인 ‘코로나19 자가진단 앱’을 사실대로 기록하겠습니다.

3. 공용실 이용(휴게실, 세탁실 제외) 및 타 객실 출입을 금하겠습니다.

4. 기숙사내에서 식사는 본인 방에서만 하겠습니다.

5. 중앙재난안전대책본부가 지정한 ‘코로나19 고위험 시설’ 중, ⓵노래연습장 ②유흥주
점(클럽 등) ③감성주점 ④콜라텍 ⑤헌팅포차 ⑥단란주점 등 기타 이에 준하는 장소를 
방문한 사실이 있을 경우, 해당일로부터 2주간 기숙사 입사가 금지됨에 동의합니다.

6. 방역 지침을 미준수 (마스크 미착용 등)한 종교시설, 실내 스탠딩 공연장 및 집단
운동시설, 방판업체, 물류센터, 대형학원, 뷔페 등의 방문을 자제할 것을 동의합니다.

7. 최근 2주 이내에 확진자와 밀접 접촉하거나 자가 격리 대상자와 접촉한 사실이 있
을 경우, 해당일로부터 2주간 기숙사 입사가 금지됨에 동의합니다.

8. 질병관리본부 코로나19 예방 생활방역수칙을 철저히 지키겠습니다.

9. 기타 학교의 지침 사항을 성실히 수행하겠습니다.

서약 사항을 위반하여 원주생활관 운영에 방해가 될 시에는, 퇴사 조치 등 학교의 제
재 사항에 동의하고 충실히 따를 것입니다.

2020년     월     일

학번 :               / 성명 :                (인)

연세대학교 원주생활관장 귀하



Compliance Pledge for Prevention Rules of COVID-19

I give my pledge to strictly comply with the following “COVID-19 Preventive Rules” for 
the health and safety of me and others in moving into the Yonsei Wonju dormitory.

1. I will always wear a mask in the dormitory.

2. I will record the 'Corona 19 self-diagnosis app' as true. (Planning)

3. Access to public spaces (except for lounge and laundry) and other rooms is 
prohibited.

4. I will only eat something in my own room.

5. If I have visited any other places equivalent there to among below as ‘High-Risk 
Facilities for COVID-19’ designated by the Central Disaster and Safety 
Countermeasures Headquarters, ⓵ singing room, ② general bar(club, etc.), ③ 
old-fashioned pub, ④ colatec, ⑤ pick-up pocha(hunting club), ⑥ karaoke bar, and  
other COVID 19 dangerous facilities, I agree that I will be prohibited to move into the 
dormitory for 2 weeks from the relevant date.

6. I agree that I will restrain myself visiting places that do not follow quarantine 
guidelines such as religious facilities, indoor standing stages, group exercise facilities, 
door-sales companies, logistics centers, large private educational institutes, buffet 
restaurants, etc. Plus, I will try to avoid crowds and confined space.

7. If there was a case ever in close contact with a confirmed patient or 
self-quarantined persons with in last two weeks, I agree that I will be prohibited to 
move into the dormitory for 2 weeks from the relevant date.

8. I will thoroughly observe the preventive COVID-19 Life Prevention Guidelines of the 
Korea Centers for Disease Control and Prevention(KCDC).

9. I will also be faithfully followed other guidelines of Yonsei Wonju dormitory.

If my breach of this pledge interferes with the operation of Yonsei Wonju dormitory, 
I will agree with the sanctions such as expulsion from the dormitory.

2020.     .     .
Student ID :               / Name :                        (sign)

Attn : Dean of Yonsei Wonju Dormitory



 新型冠状病毒预防守则 遵守誓约书
本人入住延世大学原州生活馆，为了我与他人的健康，将严格遵守以下【新型冠状病毒预防
守则】。

1. 在宿舍内经常佩戴口罩

2. 将如实填写即将施行的'新型冠状病毒自我诊断APP‘

3. 禁止使用公共设施（休息室，洗衣放除外）及禁止出入其他各客厅

4. 宿舍内就餐时只可在本人房间进行.

5.同意在访问中央灾难安全对策本部指定的“新型冠状病毒高危设施’中⓵KTV②娱乐酒店
（夜店）③感性酒吧 ④舞厅 ⑤无照排挡 ⑥音乐茶座等其他场所时，从相应日期开始2周内
禁止入舍

6.同意节制访问未遵守防疫守则（未戴口罩等）的宗教设施，室内公演场及团体运动设施，
纺织企业，物流中心，大学医院等场所，

7.同意最近两周之内，如有与确诊者密切接触或与自我隔离对象者接触事实时，从相应日期
开始2周内禁止入舍

8. 遵守疾病管理本部新型冠状病毒预防生活防疫守则

9. 如实实行学校其他指示

서약 사항을 위반하여 원주생활관 운영에 방해가 될 시에는, 퇴사 조치 등 학교의 제
재 사항에 동의하고 충실히 따를 것입니다.誓约书事项违反，并对原州生活馆运营造成妨
碍时，同意并充分听从退舍条例等学校制裁手段。

2020年     月     日

学号 :               / 姓名 :                (인)

延世大学 原州生活馆长


